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 TL 5.11.2024 § 228 
 
 ”Tero Juuti pyysi selvitystä kouluruuan hintatason kehityksestä, 

maittavuudesta sekä kasvisruuan saatavuudesta ja laadusta.” 
  
 Ruoka- ja siivouspalveluiden päällikkö Johanna Kotilaisen selvitys on 

oheismateriaalina. 
  
 
 TL 27.11.2024 
 
 Teija Pesonen esitti, että: 
 Kartanonväylän alue on kehittynyt hienosti ja lisää tulijoita on mahdollisesti 

tulossa. Alueelle on jo suunnitteluvaiheessa ilmeisesti suunniteltu 
pikaruokaravintolaa, jollaiset usein houkuttelee myös autottomia 
asiakkaita. Kaupungin tulisi muutoinkin kannustaa pyöräilyyn. Alueelle 
menevä kevyenliikenteenväylä kuitenkin loppuu lyhyeen eikä alueen 
liikkeisiin pääse turvallisesti jalkaisin/pyörällä mistään. Myös 
Kartanonväylän alueen autotiet ovat valitettavan kapeita ja jyrkkämutkaisia 
ja -reunaisia. Alueen tiet tulisi korjata turvallisemmiksi ja 
käyttäjäystävällisemmiksi ja kevyenliikenteenväylälle tulee löytää reitti. 
Voisiko Mertalammen läheltä mennä pisto myös läpi asti? Vaikka helppoa 
ratkaisua asiaan ei ilmeisesti ole, on kevyenliikenteenväylälle pyrittävä 
löytämään tilaa ja autojen kulkua helpotettava. 

 
  
 Tero Juuti kertoi nuorten toiveista kaupungin kehittämiseksi. Esille 

nousivat: leikkipuistoihin maatrampoliineja ja kiipeilypaikkoja isommille 
lapsille, peruskoululaisille ilmaiset välipalat, jos koulu kestää kahteen tai 
pidempään, bussit kulkemaan illalla myöhempään, kevyen liikenteen väyliä 
Kartanonväylälle, Nätkin kevyen liikenteen väylien parantaminen, 
Kyrönniemen tien parantaminen rautatiesillalle päin, Schaumanintielle 
paremmat katuvalot, kirjastoon peli- ja karaokehuone, nuorille lisää 
hengailu- ja maalauspaikkoja ulos, Mertalaan sisähengailupaikka, 
katuvalot viikonloppuisin pidempään päällä, liikenneympyrä Prisman ja 
Tokmannin risteykseen, uusi liikuntahalli ja Nojanmaan koulun 
säilyttäminen. 


